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Umowa z marszałkiem już jest. Pozostaje zrealizować projekt. Hażlach dostał 1,2 mln zł na rozbudowę oczyszczalni
ścieków. Ekologiczne działania w gminie to jedno z ważniejszych zadań władz, bo – jak mówi wójt Karol Folwarczny –
musimy dbać by było tu czyste powietrze. Walczą o czyste powietrze ale też o więcej miejsc w przedszkolach.
Zrealizowanie tego zadania jest możliwe dzięki dużemu, unijnemu projektowi, który będzie realizowany jeszcze
przez rok.
 
W rozmowie z wójtem Hażlacha Karolem Folwarcznym – Hanna Blokesz-Bacza.
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